## O. L. Smith Middle School



#### Dear Parents/Guardians:

Welcome to the 2021-22 school year! We are so excited to get back to school this year - hopefully, the start of normalcy! We plan on being back face-to-face 100%.

The first day of school for students is August 30th, which will be a half day. We will welcome our 6th grade Vikings to O.L.Smith with a school-wide clap-in, starting at 8:20am. The first bell will ring at the **new start time** of 8:25am and students will be dismissed at 11:30am. Dismissal on full days is 3:20pm.

In order to help our 6th grade Vikings with this transition, we will have a special sixth grade WEB (Where Everyone Belongs) Welcome Day/Orientation for students. **This orientation will take place on Tuesday, August 24th from 8:30-12:00pm.** There will be a lot of fun activities for students to enjoy. Students will pick up their schedules, get their lockers, and meet classmates and teachers. Please make sure your 6th grader brings all completed forms listed below so they can pick up their schedule.

### Schedules will be distributed as listed below:

6th grade, Tuesday, August 24, 2021 Orientation with WEB Leaders & Schedule Pick-Up (Please make sure your 6th grader brings all completed forms so they can pick up their schedule.)

7th grade, Wednesday, August 25, 2021 8:00-10:00am (Students may tour the building) 8th grade, Wednesday, August 25, 2021 12:00-2:00pm (Students may tour the building)

### **Important:** In order for students to receive their schedules, they must:

- ❖ Bring in the signed Blue Cell Phone Policy sheet. ALL STUDENTS
- Bring in the signed "Consent for Disclosure of Immunization" sheet. ALL STUDENTS
- Bring in the signed "Student Code of Conduct Level III Violations" Sheet. 6th GRADE ONLY
- \* Bring in the Green Physical Form (completed and signed by a physician). 6th GRADE ONLY
- The district has an online Emergency Form system you can access through Parent Connect.

  Parents/guardians must update, and submit all emergency contact information through Parent Connect.

Please remember that your active involvement in your child's education is valued and encouraged. Decades of research studies on the effect of meaningful parent involvement programs in schools have found that when parents are involved, students achieve more, regardless of socioeconomic status, ethnic/racial background, or the parents' education level. When parents are involved, students exhibit more positive attitudes and behavior. It is through our partnership (between home and school) that students achieve at high levels.

Every successful, high achieving student begins with a solid relationship between the student, teachers, and parents, therefore your participation is essential. On behalf of the O.L.Smith staff, we look forward to another exciting year!

Sincerely,

Zeina Jebril, Ed.S. Principal O.L.Smith Middle School

# إعدادية او\_ إل\_ سميث

### أولياء الأمور /الأوصياء الكرام:

مرحبا بكم في السنة الدراسية ٢٠٢١ - ٢٠٢٢ ! نشعر بالحماسة و السعادة للعودة إلى التعليم المباشر داخل المبنى هذا العام. على أمل عودة الأمور إلى طبيعتها نخطط للعودة إلى التعليم المباشر الشخصي الكلي %١٠٠ من الوقت.

نبلغكم أن أول أيام العام الدراسي للطلاب والذي سوف يكون يوم دوام جزئي (نصف يوم) هو الموافق ل ٣٠ آب/ ٢٠٢١ ، سوف ترحب وتستقبل المدرسة طلاب الصف السادس الفايكنج الجدد في او – إل - سميث بالتصفيق ابتداء من الساعة ٢٠٪ ص. سوف يقرع الجرس الأول في التوقيت الجديد عند ٢٠ : ٨ صباحاً . والإنصراف في الساعة ٣٠:١١ صباحاً. نرجو الانتباه إلى أن الانصراف في أيام الدوام الكامل عند الساعة ٢٠ : ٣ عصراً.

من أجل مساعدة طلاب الصف السادس للتأقلم مع هذا الانتقال سنقوم بيوم ترحيب خاص لهؤلاء الفايكنج الجدد من أجل تعريفهم على المدرسة وذلك يوم الأربعاء ٢٧ آب ٢٠٢١ من الساعة الثامنة و النصف حتى الساعة الثانية عشر ظهراً. يتخلل هذا اليوم التعريفي الكثير من المرح و الأنشطة الممتعة للطلاب. سوف يتم خلال هذه الجولة أيضاً استلام برنامج / جدول الطالب الدراسي و تحديد الخزائن ومقابلة زملاء الدراسة و المدرسين. الرجاء التأكد من أن يجلب طالب الصف السادس جميع النماذج المطلوبة مكتملة كي يتمكن من استلام الجدول الدراسي.

## • سيتم توزيع الجداول كما هو موضح أدناه:

- الصف السادس، الثلاثاء ٢٤ آب ٢٠٢١ التوجه مع رؤساء حلقات التعريف و استلام الجدول الدراسي (الرجاء التأكد من أن يجلب طالب الصف السادس جميع النماذج المطلوبة مكتملة كي يتمكن من استلام الجدول الدراسي.)
  - من الثامنة وحتى العاشرة صباحاً
- الصف السابع، الأربعاء ٢٥ آب ٢٠٢١
- من الثانية عشرة حتى الثانية مساءاً.
- الصف الثامن الثلاثاء ٢٠٢١ آب ٢٠٢١

## هام: من أجل استلام الجدول يجب على الطلاب أن:

- c إحضار نموذج سياسة الهاتف الخليوي موقعة. جميع الطلاب.
- o إحضار نموذج " الموافقة على الإفصاح عن التطعيم" جميع الطلاب
- إحضار نموذج "قوانين و حقوق الطلاب انتهاكات ومخالفات المستوى الثالث"" موقعة طلاب الصف السادس فقط
  - إحضار التقرير الطبي ( الورقة الخضراء) مكتملة وموقعه من قبل الطبيب \_ طلاب الصف السادس فقط.
- يقوم القطاع التعليمي بإصدار نموذج طوارئ إلكتروني لذا لن تتوفر لدينا نسخة مكتوبة في الوقت الحالي.
   يجب على الآباء / الأوصياء تحديث وتقديم جميع معلومات الاتصال في حالات الطوارئ من خلال Parent Connect رابط الأهل.

نرجو منكم التذكر بأننا نقدر ونشجع مشاركتكم الفعالة والنشطة في الفعاليات والأنشطة التعليمية الخاصة بابنائكم. لقد بينت الدراسات و الأبحاث التي جرت على مدى عقود خلت عن تأثير برامج مشاركة الأهالي في التقدم و النجاح الأكاديمي للطالب، ، بغض النظر عن الحالة الاجتماعية والاقتصادية، والخلفية العرقية، أو مستوى تعليم الوالدين. عندما يشارك الآباء في العملية التعليمة ، يظهر الطلاب سلوكيات أكثر إيجابية و انضباطاً. ومن خلال شراكتنا (بين المنزل والمدرسة) يصل الطلاب إلى أعلى المستويات.

إن نجاح أي طالب يبدأ ببناء علاقة متينة بين الطلاب والمعلمين، والآباء والأمهات، ولذلك تعتبر مشاركتكم ضرورية و مهمة. نيابة عن الموظفين في إعدادية سميث نتطلع إلى عام دراسي جديد و مشوق!

### مع كل الشكر

السيدة زينة جبريل مديرة المدرسة او – إل - سميث